
Konnerud Tempo sjakklubb 

  
Referat- Styremøte 25.09.23  
Til stede: Anders, Roger , Thorgrim, Håvard og Jon 

 
Ikke tilstede: Andre, Per Arne 
 

Nr. Styresak  Ansv.  Deadline  Avsluttet?  

1 Godkjenning av innkalling og forrige møtes referat:   

Godkjent 

    
 

2 Vedtekter: Roger og Håvard er ikke helt klare, men vi tar 

utgangspunkt i forbundets mal og tilpasser den. Helmer 

prøver å kontakte Morthen Auke, for å høre om 

protokollen med de gamle vedtektene er i hans varetekt.  

  

  

   

 

  

3 Status utvalg: Roger har sendt ut henvendelse til alle 

utvalgsledere. Litt blandet respons. Vi revurderer disse. 

Roger ser på det. Valgkommiteen er på plass. 

   

4 Treningsaktiviteter: Tas opp etter ferien   

 

  
 

5 Ungdomsgruppa: Roger sjekker ut med de som er i 

ungdomsalder. 

   

 

 

 

 

6 Nettsiden og sosiale medier: Anders har startet med 

portretter, og Andre har tatt noen bilder. 

   

7 Økonomi: Ingen store endringer fra siste møte. 

Roger følger opp videre på kontingent. 

Ca. 100 000,- på konto.  

   

8 Dato for årsmøte: Mandag 18.03.24 kl. 18.30    

     

8 Eventuelt:  
Jon har tatt noen kontakter for å søke midler i noen fond 
 
 

   

7 Neste styremøte: 12.02.24 kl 18.40       

  
Håvard Aure  
Sekretær  
 

 


